

# OR-V4

## FLOOR SCRUBBER DRYER

### 自动洗地机



OR-V4 scrubber has the advantages of convenient operation, safe use, high cleaning efficiency and remarkable cleaning effect, which is an ideal choice to replace the conventional brushing machine, It is especially suitable used for large and medium-sized public places such as hotels, office buildings, exhibition venues, and schools.

OR-V4是一款小型洗地机，本机集洗刷、污水回收为一体，清洁效率高，适用于酒店、宾馆、办公大楼、展览场馆、学校等小型的公共场所的清洁。



Item 项目名称	Specification 参数
Battery 电池	24V
Cleaning Width 清洗宽度	430mm
Squeegee Length 吸水扒宽度	530mm
Brush Diameter 刷盘直径	430mm
Working Efficiency 清洗效率	1700m <sup>2</sup> /h
Solution Tank 清水箱	25L
Sewage Tank 污水箱	25L
Brush Rotation Speed 刷盘转速	210rpm
Suction 吸力	140mbar
Motor Power 电机功率	550w
Suction Power 吸水马达功率	500w
Net Weight 净重	106kg
Gross Weight 毛重	121kg
Dimensions (L*W*H) 机器尺寸 (长*宽*高)	870*610*890mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



OR-V4 scrubber is an ergonomically designed hand-push self-propelled scrubber, it's stylish and practical, easy to operate and low maintenance. The ground cleaning can be completed quickly during the use process, and the sewage can be automatically recovered at the same time of cleaning, realizing a practical and quick cleaning effect.

本款手推式洗地机是一款按人体工程学设计、外观时尚实用、操作简便、低保养维护成本的高性价比洗地机。该款洗地机在使用过程中可以快速地完成地面的清洗，清洗的同时还可以自动完成污水的回收，达到即洗即干的效果。

Cleaning Width 清洗宽度	Productivity 工作效率	Power Supply 动力源	Solution Tank 清水箱	Sewage Tank 污水箱
430mm	1700m <sup>2</sup> /h	24V	25L	25L

#### • Hand-Controlled Design 蝴蝶型手柄

The whole machine is made of high quality plastic, which is firm and wearable and has a long service life. Hand-controlled design makes your work easy and simple.

操作手柄采用蝴蝶型设计，符合人体工程学设计，可调节式设计，操作灵魂省力。

#### • Aluminium Alloy Movable Hinge And Square Hinge 高品质活动铰和四方铰座

The movable hinge and square hinge made of high quality aluminium alloy are durable and easy to move. 高品质铝合金制作而成的活动铰和四方铰座，坚固耐用，活动方便。

#### • Mechanized Operation 机械化操作

Automatic adjustment of lifting of brush handle, mechanized operation, low failure rate.

刷盘升降自动调整，机械化操作，故障率低。

#### • High-Grade PP Plastic Water Tank 高品质PP水箱

The water tank has the advantages of corrosion resistance, acid resistance and alkali resistance, and can be easily loaded. 水箱具有抗腐蚀、抗酸、抗碱性等特点，可以轻松承重。

#### • Water Volume Control Switch 水量调节阀

Equipped with high-quality manual ball valves and solenoid valves, the water volume is adjustable to suit different application environments.

采用智能水量控制系统，可以保护电机不受损害，节省用水量和清洁剂。

